

2021 UCI ROAD INTERNATIONAL CALENDAR



Last updated: 27.08.2021

Women Elite

UCI Women's WorldTour UCI ProSeries Class 1 Class 2

	JANUARY																													
JANUARY																														
FEBRUARY																														
MARCH																														
APRIL																														
MAY																														
JUNE																														
JULY																														
AUGUST																														
SEPTEMBER																														
OCTOBER																														

This calendar is a working document that is provided for information only. This calendar is regularly updated (at least every two weeks).
In the event of a difference between this calendar and the calendar published on the UCI website, the calendar published on the UCI website shall take precedence in all cases.

In order to improve the readability of the document, the name of some of the races have been modified or shortened.

* this event is postponed later in 2021.

Ce calendrier est un document de travail transmis pour information uniquement. Ce calendrier est régulièrement mis à jour (toutes les deux semaines à tout le moins).
Dans l'éventualité d'une différence entre ce calendrier et le calendrier publié sur le site Internet de l'UCI, le calendrier publié sur le site Internet de l'UCI fait foi dans tous les cas.

Afin d'améliorer la lisibilité du document, le nom de certaines épreuves a été modifié ou raccourci.

* cette épreuve est reportée à une date ultérieure en 2021.